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ПЬЕР БУРДЬЕ, СОЦИОЛОГИЯ ПОЛИТИКИ, ГЕНЕТИЧЕСКИЙ 
СТРУКТУРАЛИЗМ, СОЦИОАНАЛИЗ, ПОЛИТИКА, ВЛАСТЬ, 
ПОЛИТИЧЕСКИЕ ЗАКОНОМЕРНОСТИ, ЭЛЕКТОРАЛЬНОЕ 
ПОВЕДЕНИЕ, ПОЛЕ, АГЕНТ, КАПИТАЛ, ГАБИТУС, ГОМОЛОГИЯ, 
ГОМОГЕННОСТЬ, ЭФФЕКТ АППАРАТА, ЭФФЕКТ ОРАКУЛА, 
ДЕЛЕГИРОВАНИЕ ПОЛНОМОЧИЙ, УЗУРПАЦИЯ ВЛАСТИ.  
Объектом представленной дипломной работы является социология политики 
Пьера Бурдье, а предметом – принципы структурного конструктивизма и 
закономерности политического поля по Пьеру Бурдье. Цель представленной 
дипломной работы заключается в изучении содержания методологических 
принципов структурного конструктивизма Пьера Бурдье и определить 
потенциал их возможностей в анализе закономерностей функционирования 
актуального поля политики.  
Используемые методы: анализ, обобщение, анализ документов.  
В результате рассмотрения социологии политики Пьера Бурдье был 
проанализирован категориальный аппарат структурного конструктивизма и 
дана его характеристика.  

ANNOTATION 
 Sociology of Pierre Bourdieu policy: summary to the thesis work / Artem V. 
Shvayakova: Faculty of Philosophy and Social Sciences, Department of Sociology; 
scientific. hands. JM Grishchenko. 
PIERRE BOURDIEU, SOCIOLOGY OF POLITICS, POLITICS, 
GOVERNMENT, POLITICAL, NATURAL, ELECTORAL BEHAVIOR, FIELD 
AGENT, CAPITAL, HABITUS HOMOLOGY HOMOGENEITY. 
The object presented thesis is the sociology of Pierre Bourdieu's policy, and the 
subject - the structural principles of constructivism and patterns of the political 
field by Pierre Bourdieu. The goal of submitted thesis is to study the content of the 
methodological principles of structural constructivism of Pierre Bourdieu and 
determine the potential of their capabilities in the analysis of actual field operation 
policy laws. 
Methods used: analysis, synthesis, analysis of documents. 
As a result, consideration of the sociology of Pierre Bourdieu policy was analyzed 
categorical apparatus structural constructivism and given its characteristics. Also 
considered political laws and policies field processes determined the specificity of 
the method socioanalysis Pierre Bourdieu. 


